
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 

Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Βράβευση Αριστούχων Μαθητών (ΒΑΜ) Σχολικού Έτους 2020-

2021» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως της ανακοίνωσης της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας 
Θεσσαλονίκης (ΕΣΠΕΕΘ) με αριθ. Πρωτ. 1/6-1-2022, εγκρίθηκε η καταβολή - βάσει 
εγκυκλίου του ΓΕΣ - για το έτος 2021, ως βράβευση αριστούχων μαθητών Β΄ και Γ΄ 
τάξης Λυκείου, του ποσού των 320 ευρώ. Ωστόσο και ενώ το παραπάνω ποσό 
καταβαλλόταν τα προηγούμενα χρόνια στους δικαιούχους προ των εορτών των 
Χριστουγέννων, εφέτος και έως σήμερα δεν έχει γίνει η καταβολή των χρημάτων και δεν 
έχει υπάρξει καμία ενημέρωση επί του ζητήματος. Τουναντίον, διαδίδονται φήμες ότι σε 
ηλεκτρονική ιστοσελίδα στρατιωτικού περιεχομένου έγινε κλήρωση σε ελάχιστους 
μαθητές, στους οποίους καταβλήθηκε το εν λόγω ποσό. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μας ενημερώσετε εάν οι φήμες, οι οποίες διαδίδονται έχουν υπόσταση κι 
αν όχι, πότε θα διεξαχθεί η διαδικασία καταβολής των αναλογούντων ποσών στους 
αριστεύσαντες δικαιούχους μαθητές Β΄ και Γ΄ Λυκείου σχολικού έτους 2020-2021 και 
γιατί δεν έχουν καταβληθεί προ των Χριστουγέννων ως εθιμικώς προβλεπόταν; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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